
Från:                                  
Skickat:                             Mon, 10 Aug 2020 14:13:00 +0100
Till:                                     "Administration soder@stockholm.se" <soder@stockholm.se>
Ämne:                               Diarienr: SÖD 2020/589

Medborgarförslag/bryggor (Eriksdal-Tanto)
(se tidigare inskickat mejlförslag)
********************************************
Kompletterande uppgifter att tillägga till redan inskickat medborgarförslag daterat 2020-07-28 (Diarienr: 
SÖD2020/589).

Följande kompletterande uppgifter:
************************************
Någon av de ex. 3-4 bryggor likt den brygga nedanför Eriksdals koloniområde/ nedanför Eriksdalshallen vid 
strandpromenaden)bör ha någon form av  enklare ”utsats/hopp” planka för de barn/vuxna som önskar ”hopp/leka”. 
Gärna ett par sitt bänkar per brygga för de äldre badande/solande som inte klarar att sitta/byta om sittandes på själva 
bryggan.
Gärna massor med krokar under själva ”relingen” för handdukar/ryggsäckar m.m
Frigör mycket utrymme på bryggorna och säkerhets ställer att vinden inte drar ner någon handduk/klädesplagg m.m i 
vattnet (händer ofta).
Självklart ska bryggorna ha badstegar. Räcken likt den vid Eriksdal.
Vid varje brygga/stege skall halkmatta sättas fast.
Idag har vi boende själva ordnat med en halkmatta vid brygg/bad stegen och därav undvikit ett otal fall olyckor på 
grund av de hala våta plankorna.

Vill verkligen påtala den viktiga sociala faktorn som är så betydelsefull för ensamma men även sociala människor 
som besöker denna brygga (men självfallet andra bryggor). Men även den hälsa och friskvård som bad och sol ger. 
Många vinterbadar dessutom året runt.
Denna sträcka från Eriksdal till Tantobadet skulle kunna erbjuda minst 3-4 bryggor till. Man kan ju även bygga/påla 
någon brygga som istället går längs med vattnet, istället för rakt ut (som den jag nämnt vid Eriksdals koloniområde).

Står självfallet till förfogande med alla frågor och funderingar inför/efter Ert kommande möte.

Kan inte nog påtala hur stort intresset är för fler bryggor. Jag har pratat med minst ett 100-tal brygg-gäster (bl.a detta 
år). Unga som gamla.
Många simmar dessutom längs stranden för motion oavsett väder.

Tack på förhand.

Med vänlig hälsning,

Skickat från min iPhone
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